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Z á p i s 
zo zasadnutia Riadiacej rady SMF konaného dňa 12.04.2011 v Považskej Bystrici 

 
Prítomní :    viď prezenčná listina, ktorá je súčasťou archívnej zápisnice  
Program:     ( viď pozvánka) 
 

1. Otvorenie. 
2. Kontrola plnenia uznesení. 
3. Správa o stave hospodárenia SMF k 30.3.2011. 
4. Informatívna správa o dotáciách z MŠVVaŠ SR na rok 2011. 
5. Správa o stave členskej základne SMF k 12.4.2011. 
6. Zmeny v kalendári športovej sezóny 2011. 
7. Vyhodnotenie GZ MACEC . 
8. Vyhodnotenie účasti SMF na výstave Motocykel 2011. 
9. Vyhodnotenie „večera majstrov SMF 2010“ 
10. Účasť SMF na kongrese UEM 2011. 
11. Rôzne. 
12. Ukončenie. 

 
1. Zasadnutie otvoril  a viedol prezident SMF Peter Smižík, ktorí ospravedlnil neúčasť viceprezidenta SMF pre PD 

p.Repiskeho, ktorý sa zasadnutia RR nemohol zúčastniť z pracovných dôvodov.  
 

2. Kontrolu uznesení , ktorú obdržali všetci prítomní v písomnej forme predniesla GS sl. Kašlíková :  
 

 
Uznesenie č.09/2010 
Do konca roku 2010 uskutočniť účtovný audit roku 2009. Z: GS a ekonómka SMF T: v texte 
Audit bol uskutočnený, zápis je archivovaný na sekretariáte SMF. 
 
Uznesenie č.16/2010 
Ing. Turányi za účelom podpisu novej zmluvy o poskytnutí dotácie na rekonštrukciu NKC Sverepec predložiť poverenie od NKC, 
s.r.o. Sverepec pre Združenie Pobys, ktoré by uvedené združenie oprávňovalo v mene NKC, s.r.o. uzatvárať obchodné zmluvy 
samostatne.   Z: v texte   T: 31.01.2011 
 
Uznesenie č.19/2010 
Pripraviť list na MO SR ohľadne prijatia za účelom spolupráce v nasledujúcom období.      
Z: prezident SMF  T: december 2010  
 
Uznesenie č.23/2010 
Po doriešení otázky ohľadne podpisu zmluvy zo strany NKC, s.r.o. Sverepec  podpísať zmluvu v navrhovanom znení.  Z: prezident 
SMF a Ing. Turányi  Z: 31.01.2011   Zmluva bola podpísaná, je založená na sekretariáte SMF. 
 
Uznesenie č. 24/2010 
V termíne do 15.januára 2011 doriešiť v komisii TPM otázku subkomisii supermota a quadov a taktiež doriešiť otázku kalendárov na 
športovú sezónu 2011.  Z: viceprezident pre TPM   T: v texte 
 
Uznesenie č.26/2010 
V termíne do 15.1.2011 predložiť na sekretariát SMF upravené kalendáre SMF podujatí šp. sezóny 2011. 
Z: viceprezidenti za disciplíny SMF  T: v texte 
 
Uznesenie č.28/2010 
Organizačne a materiálne pripraviť GZ SMF, v  termíne do 10.01.2011 odoslať delegátom pozvánky a materiál na GZ SMF. Z: GS 
a sekretariát SMF   T: v texte 
 
Uznesenie č.29/2010 
V súvislosti s prípravou večera majstrov SMF je potrebné uskutočniť rokovanie s Inchebou a doriešiť upresnenie termínu večera 
a následné organizačné otázky. O uskutočnených rokovaniach informovať RR konferenčne.   
Z: prezidenta a GS    T: 31.01.2011 
 
Uznesenie č.30/2010 
Osloviť potenciálnych reklamných partnerov večera majstrov SMF s ponukou spolupráce pri zabezpečení naplnenia príjmovej časti 
rozpočtu podujatia.   Z: RR SMF     T: 31.01.2011 
 

1.Uznesenia splnené :  
 1-4/2007,6-12/2007,16/2007,18-30/2007,34-38/2007,40-43/2007,45-48/2007; 1-2/2008,4-8/2008,10-16/2008,18-32/2008,34-  
38/2008,40-43/2008,45-46/2008,49/2008;  1/2009, 3-8/2009,  10-22/2009, 24/2009, 26/2009, 28-32/2009, 34/2009, 36-38/2009;  
02/2010, 04-08/2010.10-14/2010, 17-18/2010, 21-22/2010, 25/2010 
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Uznesenie č.31/2010 
Zabezpečiť graf. prípravu, tlač a distribúciu pozvánok pre dekorovaných jazdcov a členov SMF.  
Z: sekretariát SMF    T: 28.02.2011 
 
Uznesenie č.32/2010 
V termíne do 20.januára 2011 predložiť na sekretariát SMF návrhy účasti disciplín SMF na výstave Motocykel 2011.  
Z: Viceprezidenti SMF    T: v texte 
 

2.Zrušené uznesenia : 
15/2006, 05,14,15,17,31,33,44/2007; 3,913,17,33,39,44,47,48/2008;  2,4,9,23,27,33,35/2009; 01/201, 20/2011 

 

3.Uznesenia v trvaní : 

 
UZNESENIE 48/2001 

             Tlmočiť predsedom ŠK a výborov termíny konania všetkých školení a seminárov v rámci SMF.  Z: GS, ŠK,TV.EV T: trvalý 
 
UZNESENIE 23/2002 
Na základe predpisov na použitie finančných prostriedkov na štátnu reprezentáciu RR nariaďuje jednotlivým športovým komisiám 
realizáciu preplácania odmien za umiestnenie na ME a MS až po skončení sezóny a to len do výšky pridelených finančných 
prostriedkov na daný kalendárny rok.  Z: ŠK     T: trvalý 
 
UZNESENIE 09/2003 
V prípade, že ŠK bude od sekretariátu SMF žiadať vystaviť objednávku, je potrebné aby takáto žiadosť bola zo strany komisie 
doručená písomnou formou s uvedením výšky úhrady objednaných služieb/tovaru. Uvedená finančná čiastka bude príslušnej komisii 
zadržaný - vyvinkulovaná na príslušnom účte.  Z: komisie a výbory SMF  T: trvalý 
 
UZNESENIE 17/2003 
Žiadosť o podujatie ME a MS od usporiadateľských organizácii bude SMF akceptovaná až po zložení príslušného zápisného 
poplatku na účet  SMF. V prípade, že podujatie nebude usporiadateľovi pridelené čiastka sa bezodkladne vráti žiadateľovi.   
Z: sekretariát SMF   T: trvalý 
 
UZNESENIE 24/2003 
Finančné prostriedky na školenie činovníkov FIM uvoľniť len v prípade, že účastníci takéhoto školenia úspešne zložia záverečné 
skúšky a získajú príslušnú licenciu FIM.  Z: viceprezidenti za ŠK a predsedovia výborov  T: trval 
 
UZNESENIE 17/2004 
Všetky zálohy vyplatené SMF musia byť do 30 dní od dátumu výberu zúčtované, alebo vrátené, v opačnom prípade bude dotyčnému 
jazdcovi, resp. predstaviteľovi SMF zastavená činnosť až do splnenia uvedenej povinnosti. Pri podpise prevzatia zálohy je potrebné 
podpísať i prehlásenie, že o danej skutočnosti bol menovaný oboznámený a je si vedomý následkov, spojených s nedodržaním tohto 
uznesenia RR.  Z: sekretariát SMF +členovia SMF  T: trvalý 
 
UZNESENIE 32/2006 
ŠK bezpodmienečne zabezpečiť , aby usporiadatelia športových podujatí SMF používali na tlačovinách vydávaných k príslušnému 
preteku logo SMF a aby zabezpečili umiestnenie vlajky SMF na viditeľnom mieste v centre konania podujatia. Uvedené povinnosti 
musia byť prísne kontrolované zo strany viceprezidentov za disciplíny. resp. zo strany ŠK.  
Z: viceprezidenti SMF   T: trvalý 
 
UZNESENIE 13/2007 
Jeden krát za obdobie 3 rokov má každá disciplína a výbor SMF nárok na preplatenie nákladov účasti na seminári FIM a to v max. do 
výšky 663,878 €.   Z: viceprezidenti ŠK + sekretariát SMF   T: trvalý 
 
UZNESENIE 32/2007 
V budúcom období pri stanovení termínov národných športových podujatí zohľadňovať termíny medzinárodných podujatí a zvýšiť 
komunikáciu medzi jednotlivými disciplínami. Podujatia MS a ME majú v budúcom období prioritu v kalendári SMF.    
Z: ŠK SMF     T: trvalý 
 
UZNESENIE 39/2007 
Z prijatého 2% podielu dane poskytovať dotácie len tým, ktorý predložia kompletné doklady na zúčtovanie v termíne do 31.05.         
príslušného roku. Po uvedenom termíne zostávajú všetky takto získané finančné prostriedky na účte SMF. 
Z: ekonómka SMF    T: trvalý 
 
UZNESENIE č.25/2009 
V súvislosti s nedodržiavaním povinnosti odovzdať hlásenie deleg. činovníka z podujatí SMF RR odsúhlasila vyplácať náhrady 
delegovaným činovníkom až po obdržaní príslušných hlásení.  Z: GS + ekonómka SMF  T: priebežne 
 
Uznesenie č.25/2010 
V súvislosti s prípravou VZ za rok 2011 bude potrebné venovať zvýšenú pozornosť príprave materiálov a organizačnej príprave 
priebehu jednotlivých VZ. Z: viceprezidenti SMF    T: november – december 2011 
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Uznesenie č.27/2010 
V súvislosti s návrhom RV hľadať v priebehu sezóny 2011 formu a spôsob zavedenia navrhovaného systému činnosti EV SMF od 
sezóny 2012. K uzneseniu sa vrátiť na zasadnutí RR za III.Q 2011.   
Z: RR SMF   T: v texte 
 

4.V termíne nesplnené uznesenia: 

 
Uznesenie č.03/2010 
Spracovať nový akreditačný projekt  na získanie akreditácie pre oblasť organizácie športových podujatí podľa pokynov Národného 
športového centra.  Z: GS     T:  január 2011 
Nakoľko NŠC doposiaľ nám nezaslalo napriek viacerým urgenciám metodické pokyny k spracovaniu uvedeného projektu, GS 
požiadal  o predĺženie termínu splnenia uznesenia do konca apríla  2011 – RR žiadosť schválila. 
 
Uznesenie č.15/2010 
RR ukladá prezidentovi SMF pokračovať v rokovaniach ohľadne vstupu SMF do majetkovej podstaty NKC Sverepec. Za týmto 
účelom uskutočniť rokovania s novým starostom obce Sverepec.    Z: prezident SMF  T: január 2010 
Prezident SMF informoval, že mal už tri krát dohodnutý termín osobného stretnutia so starostom obce Sverepec, ale ten stretnutie 
vždy na poslednú chvíľu odriekol. Na základe uvedeného bol RR odsúhlasený nový termín do 30.4.2011. 
 
Uznesenie č.33/2010 
V termíne do 15.januára 2011 zabezpečiť prevzatie agendy ŠK CPM od p.Jakuboviča a následné odovzdanie novému 
viceprezidentovi p. Šnegoňovi.   Z: pp Jakubovič a Šnegoň    T: v texte  
Nakoľko doposiaľ nebola agenda odovzdaná RR uvedené uznesenie ruší a k danej problematike prijíma uznesenie nové – viď 
uznesenie zo zasadnutia RR SMF. 
 
3.  Správa o stave hospodárenia SMF k 30.3.2011. 
      Správa v písomnej forme bola prložená na prerokovanie členom RR. RR správu prerokovala a vzhľadom na 
súčasnú finančnú situáciu bude potrebné na najbližšie zasadnutie RR SMF spracovať aktuálny stav finančnej situácie 
SMF, tzv. stop stav a na základe toho pripraviť na prerokovanie návrh opatrení – viď uznesenie RR. 
 
4.   Informatívna správa o dotáciách z MŠVVaŠ SR na  rok 2011.  
      Prezident SMF a generálny sekretár SMF informovali členov RR o situácii s dotáciami pre rok 2011. Dňa 5.4.2011 
bol členom RR odoslaný e-mail z MŠVVaŠ SR ohľadne posunu termínu zverejnenia schválených a nechválených 
projektov na rok 2011. Podľa tohto prípisu doposiaľ neviem v akej výške má SMF pre rok 2011 schválené dotácie na 
základe predložených projektov. Po viacerých telefonátoch  s novým vedením sme mali dohodnutí termín osobnej 
návštevy na MŠVVaŠ a to na 11.4.2011, čakali sme len na potvrdenie hodiny prijatia. Avšak nový generálny riaditeľ 
nám dopoludnia pred zasadnutím RR telefonicky oznámil, že na e-mailom zaslaný okruh otázok, ktoré sme chceli 
prerokovať nám v súčasnej dobe nevie dať odpoveď a že teda termín stretnutia ruší a po objasnení otázok ohľadne 
nového systému financovania nám stanoví termín nový. Pri telefonickom rozhovore nám bolo oznámené, že dotácie 
budú krátené všetkým športovým zväzom, ale v akej výške ešte nevedel povedať. Sľúbil, že prehľad schválených 
projektov bude jasný najneskôr do konca apríla. RR na základe uvedenej informácie poverila GS ihneď po zverejnení 
dotácii zaslať členom RR prehľad schválených projektov – viď uznesenie RR SMF. 
 
5. Správa o stave členskej základne SMF k 12.4.2011. 
     Aktuálnu správu o stave členskej základne ku dňu zasadnutia RR podala GS. Materiál obdržali členovia RR 
i písomne v rokovacom materiáli a je súčasťou archívnej zápisnice zo zasadnutia RR SMF. GS informoval, že 
k danému dátumu je v SMF 1052 vystavených licencii – fyzický počet členov je 987, čo je vzhľadom na termín 
zasadnutia RR o 125 členov viac ako v predchádzajúcom roku. GS poukázala na opakujúce sa problémy 
s neuhradením licenčného poplatku, resp. nepredložením kompletných žiadosti a pod. Následne tomu je sekretariát 
SMF zaťažený opakujúcimi sa urgenciami a to telefonicky i písomne, čo zaťažuje sekretariát finančne i personálne. 
GS upozornila viceprezidentov za disciplíny, že v budúcnosti nebudú žiadateľom, ktorí nemajú splnené všetky 
požadované náležitosti k vystaveniu licencie SMF a to sa jedná i činovníkov SMF, licencie vystavené.  
 
6. Zmeny v kalendári športovej sezóny 2011.  
    Upravený prehľadný kalendár športových podujatí SMF na rok 2011 je prílohou rokovacieho materiálu zo zasadnutia 
RR SMF. GS opätovne upozornila na nedodržiavanie termínu predloženia zvláštnych ustanovení ku schváleniu. Termín 
bol stanovený 1 mesiac pred termínom podujatia, avšak sekretariát SMF musí prakticky pravidelne či od usporiadateľa, 
alebo komisie ZU urgovať. Taktiež ZU prichádzajú nekompletné a s viacerými chybami. 
Omnoho väčším problémom sa však javí skutočnosť, že športové podujatia už bežia a ani jedna komisia nemá doposiaľ 
s usporiadateľmi jednotlivých podujatí uzatvorené zmluvy – poverenia ohľadne organizácie príslušných podujatí. Je 
potom veľmi ťažké od usporiadateľa žiadať niečo čo nevedel, že má splniť. Taktiež by sme sa týmto vyhli určitým 
nedorozumeniam a problémom. Zmluvu – poverenie uzatvoriť priamo na podujatí nemá význam ani pre SMF nás a ani 
pre usporiadateľa.  
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Taktiež v tomto roku bude povinnosť mať uzatvorené predmetné zmluvy i s hľadiska uzatvorenia novej poistnej zmluvy 
– požaduje to poisťovňa, vysvetlenie podá GS. K prerokovávanej problematike RR prijala uznesenie – viď uznesenie. 
V danom bode poukázal prezident SMF i na skutočnosť, že nie všetky podujatia organizujú členské luby SMF a že je 
potrebné do budúcna pripraviť koncepciu podpory členských klubov SMF pri organizácii podujatí, t.j. zvýhodniť  kluby 
SMF pred nečlenskými klubmi, resp. organizátormi – viď uznesenie. 
Obdobná situácia ako s povereniami je i s doručením žiadostí o podujatie SMF, kde sú uvedené všetky kontaktné údaje 
usporiadateľa. GS predložila každému viceprezidentovi prehľad od ktorých usporiadateľov sekretariát SMF obdžal 
uvedené tlačivá. GS tiež upozornila, že uvedené tlačivo je v nejednom prípade, keď chýba zmluva -poverenie jediným 
dokladom, ktorý potvrdzuje, že daný subjekt organizuje športové podujatie SMF. Z uvedeného tlačiva je možné použiť 
údaje i do ZU a tým by sekretariát SMF mohol  nejeden krát uľahčili prácu usporiadateľovi, resp. ŠK. RR k danej 
problematike prijala uznesenie. 
Pri prerokovávaní tohto bodu rokovania RR  sa k prebiehajúcej sezóne vyjadrili všetci prítomní viceprezidenti : 
TPM -p. Pravdová: vyjadrila sa o súčasnej komplikovanej situácii v Šenkviciach, kde nastali interné problémy 
s prípravou MS MX3 a žien, všetko sa má vyriešiť na najbližšom zasadnutí vedenia klubu. Taktiež informovala 
o problémoch v detskom motokrose, kde p. Belanský avizoval ukončenie pôsobenia vo funkcii zástupcu detského 
motokrosu v ŠK TPM. Po dohode v komisii hľadajú náhradu, p. Belanský prisľúbil zotrvať vo funkcii do vyriešenia jeho 
nástupcu, ale najneskôr do konca tohtoročnej sezóny. V disciplíne supermoto sa na organizáciu MM SR  podujal 
p.Troliga, ktorému po organizačnej stránke bude nápomocný p. Macko. Seriál quad podujatí bude, po materských 
povinnostiach A. Zmajkovičovej, organizačne riadiť p. Medveď. Pri prerokovávaní problematiky motokrosu vystúpil 
p.Šnegoň s otázkou ohľadne situácie vo Sverepci. Poukázal na skutočnosť, že do Sverepca sa investovali veľké 
peniaze a nie je z toho žiaden viditeľný efekt. Na uvedený argument vystúpil p. Smižík, ktorý RR informoval o podpise 
novej zmluvy medzi SMF a Pobysom, ktorý zastupuje NKC Sverepec o využívaní areálu vo Sverepci pre podujatia SMF 
pre nasledujúce päťročné obdobie. Taktiež poukázal na skutočnosť, že finančné prostriedky ktoré obdržala SMF 
z kapitoly MŠ SR ako investičné dotácie boli účelovo viazané na NKC Sverepec a teda neboli použiteľné na iný účel, 
resp. na iný areál. V takomto prípade by sme museli požiadať MŠ SR o zmenu účelovosti dotácie a prípade jej 
neschválenia príslušnú dotáciu vrátiť do štátneho rozpočtu, čo v praxi znamená, že pravdepodobne finančné 
prostriedky nepotrebujeme a teda nám nebudú pridelené ani následne. Prezident ďalej upozornil, že SMF žiadala 
o investičné dotácie v roku 2010 i pre areál v Šenkviciach, ale v danom roku MŠ SR  investičné prostriedky vôbec 
neprideľovalo, t.j. neboli nám poskytnuté. Situácia vo Sverepci sa neustále sleduje a neustále sa snažíme o využitie 
možnosti vstupu do majetkovej podstaty tohto areálu. Informoval o stave veci prezident SMF. 
EaR – p. Lazar: informoval o problémoch z posledným podujatím tohtoročného kalendára, ktoré malo byť vo vojenskom 
priestore Kuchyňa, ale MO SR organizáciou tohto podujatia zamietlo, čím nastal problém nájsť náhradné miesto 
a usporiadateľa. ŠK EaR sa bude daným problémom urýchlene zaoberať. GS upozornila ŠK EaR, že práve od 
usporiadateľov enduro podujatím chýba najviac  žiadosti o organizáciou podujatí, t.j. okrem dvoch výnimiek prakticky 
nevieme kto podujatie organizuje. Peter Lazar prisľúbil urgovať usporiadateľov, ktorý doposiaľ predmetné tlačivo na 
sekretariát SMF nepredložili. Prezident SMF predložil  RR návrh na predĺženie termínu podpisovania petície SMF, RR 
návrh odsúhlasila a  i vzhľadom na parlamentné prázdniny bol termín uzávierky petície stanovený na 31.07.2011. 
Následne budú petične hárky prekontrolované a odoslané na príslušné orgány. V súvislosti s danou problematikou pre 
potrebné preveriť i možnosti účasti v pripomienkovom konaní k úprave zákona o ochrane životného prostredia – viď 
uznesenie RR.  V oblasti ŠR sa pripravuje účasť na tohtoročnej ISDE vo Fínsku, kde by chcela ŠK EaR postaviť trofi 
tím. GS upozornila na nutnosť menovania širšej reprezentácie, kde by boli jazdci zaradení po predchádzajúcom 
pohovore. Taktiež je potrebné, aby ŠK stanovila jasné kritéria za akých sa tento rok ISDE zúčastníme a by s tými 
kritériami oboznámila jazdcov, aby nenastala situácia, že na poslednú chvíľu jazdci nebudú s nimi súhlasiť- viď 
uznesenie. 
CPM – p. Šnegoň: informoval o nastávajúcich podujatiach CPM, pričom seriál M SR začína prvým podujatím AAC 
v Maďarsku koncom apríla. Taktiež informoval o prípravách AAC + M SR na Slovakia Ringu, kde požiadal sekretariát 
o pomoc pri zaučení pracovníkov do administratívnej prebierky. Následne informoval o prípravách štartu našich jazdcov 
na medzinárodných podujatiach UEM a FIM. 
TRIAL – p. Osúch: vo svojom vystúpení informoval RR o skladbe tohtoročného kalendára trialových MM SR, kde sú tri 
podujatia na území SR a štyri v zahraničí. Uvedené podujatia mimo SR za účelom zvýšenia počtu štartujúcich jazdcov 
ako vonku, tak i u nás. V oblasti štátnej reprezentácie ŠK trialu pripravuje účasť na tohtoročnom triale národov, ktorý je 
v septembri v Taliansku, ale všetko bude záležať od finančnej situácie a od situácie s jazdcami. 
PD – informáciu podala v zastúpení GS sl. Kašlíková:  trošku netradične budú tento rok v Žarnovici na jednom okruhu 
aktívne dva kluby , AMK plochá dráha Žarnovica bude organizátorom MS speedway juniorov a Zlatej prilby SNP 
a druhý Speedway club Žarnovica sa prihlásil o tzv. Jadranskej ligy v rámci ktorej odjazdia v Žarnovici tri podujatia. 
Okrem toho bude tento klub organizovať v septembri MS open. V súčasnej dobe sa vyjasňuje situácii ohľadne 
prepojenia oboch klubov na mesto Žarnovica, ktoré je vlastníkom plocho drážneho štadióna.  
MT – p. Božek:  informoval RR o prípravách účasti mototuristov na tohtoročnom Motocampe v Anglicku a Relly FIM 
v Rakúsku. Taktiež informoval o pripravovaných dvoch podujatiach šprintu v Leviciach a Košiciach – viď upravený 
kalendár podujatí SMF 2011.  Pán Božek vo svojom vystúpení poukázal na problém s ekologickými podložkami pod 
motocykle. Nie je možnosť ich zakúpiť a tak nastáva problém nie len na podujatiach mototuristiky, ale i na podujatiach  
Iných disciplín.  
K danej problematike prebehla medzi členmi RR rozsiahla diskusia výsledkom čoho boli prijaté dve uznesenie RR – viď 
uznesenie RR. 
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7. Vyhodnotenie GZ MACEC.  
    V dňoch 11.-13.februára 2011 SMF organizačne zabezpečovala generálne zhromaždenie MACEC. Podujatie sa 
uskutočnilo v Bratislave s tým, že za spolupráce s okruhom Slovakia Ring bola hlavná rokovacia časť GZ uskutočnená 
v priestoroch nového rýchlostného okruhu. Všetci účastníci GZ z členských krajín MACEC vysoko hodnotili organizačnú 
úroveň podujatia ako i vysoko hodnotili nový okruh v Orechovej Potôni. Jednohlasne, na čele s prezidentom UEM 
p.Mazzim,  vyslovili veľké poďakovanie, že mohli osobne vidieť takýto moderný komplex. Prezident SMF informoval RR, 
že pri príležitosti predmetného GZ prijal prezidenta UEM a prezidenta SMF  i prezident SR p. Gašparovič, čo bolo 
i mediálne propagované – viď kópia článkov médii, ktoré sú súčasťou rokovacieho materiálu z RR.  
Následne GS predložila RR ekonomické zúčtovanie GZ, ktoré SMF vyšlo na 3.380,95 €.  Na zabezpečenie uvedených 
nákladov bol spracovaný projekt na dotáciu, ktorý bol predložený MŠVVaŠ . Doposiaľ nemáme vyjadrenie, po održaní 
výsledkov schvaľovania projektov sa RR k danej problematike finančného krytia GZ MACEC vráti – viď uznesenie RR. 
  
8. Vyhodnotenie ú časti SMF na výstave Motocykel 2011. 
    Výstava Motocykle 2011 sa uskutočnila v dňoch 17.- 20.3.2011. SMF zabezpečovala výstavnú plochu 80m2. RR sa 
uzniesla, že tohtoročná účasť na výstave je hodnotená kladne a v prípade, že budú podmienky účasti na výstave 
i v budúcom roku obdobné ako v roku 2011, SMF sa výstavy bude zúčastňovať i naďalej. Prezident SMF poďakoval ŠK 
trialu za prípravu halového trialového  preteku INDOOR trial cupu, avšak poukázal na nutnosť každoročného nárastu 
úroveň tohto podujatia a to hlavne v oblasti účasti väčšieho počtu jazdcov z viacerých krajín Následne sa k účasti na 
výstave vyjadrila i generálna sekretárka, ktorá  poukázala na potrebu užšej spolupráce pri zabezpečení účasti na 
výstave zo strany ŠK. Uvedená výstava je prakticky jedinou možnou prezentáciou činnosti SMF na verejnosti a preto je 
nevyhnutné do budúceho obdobia porozmýšľať nad zmenou koncepcie účasti, aby bola zaujímavá pre každého 
návštevníka výstavy.  Následne RR prerokovala  a schválila ekonomické zúčtovanie účasti na výstave, kde ekonomické 
oddelenie SMF vyčíslilo náklady vo výške 971,11 €. RR vyúčtovanie odsúhlasila – viď uznesenie. 
 
9. Vyhodnotenie „Ve čera majstrov SMF 2010“. 
    Večer majstrov 2010 sa uskutočnil v spolupráci s výstaviskom Incheba v  rámci výstavy Motocykel 2011. RR vysoko 
hodnotila priebeh tohto slávnostného večera SMF, ktorý bol pripravený na vysokej spoločenskej  úrovni.  Členovia RR 
sa kriticky vyjadrili len k dĺžke vyhlasovania, ktoré je vzhľadom na počet kategórii a tried veľmi dlhé. K danej 
problematike nastala rozsiahla diskusia. Záverom tejto diskusie bolo prijaté uznesenie ohľadne budúceho večera 
majstrov, v rámci ktorého budú dekorovaní len jazdci seriálov MM SR a M SR – viď uznesenie RR.  Dekorovanie 
víťazov pohárových podujatí a tried hoby bude v kompetencii príslušných športových komisií a to buď na vlastnom 
vyhlásení alebo v rámci posledného podujatia v seriáli. RR následne prerokovala predložené písomné vyúčtovanie 
nákladov na predmetný večer majstrov 2010, ktoré bolo sekretariátom SMF vyčíslené vo výške 2412,47. V súvislosti 
s uvedeným vyúčtovaním RR, na podnet generálnej sekretárky, prijala uznesenie v súvislosti s previerkou nákladov na 
úhradu ubytovania . Výsledky previerky vyúčtovania , resp. prepracované vyúčtovanie bude  členom RR odoslané 
prostredníctvom e-mailovej pošty – viď uznesenie.  
 
10. Účasť SMF na kongrese UEM 2011. 
      Kongres UEM sa tento rok uskutoční v dňoch 30.6.-3.7.2011 v Trevisiu v Taliansku. RR na svojom zasadnutí 
schválila zloženie delegácie SMF, ktorá sa predmetného kongresu zúčastní: prezident a generálny sekretár SMF, Pavol 
Sás - člen komisie endura, Peter Baláž – člen komisie vintage a Pavol Šinský-člen environmentálnej komisie. 
KALKULÁCIA: 
Príjem – dotácia z UEM :    3 x čl. komisi + hlas. delegát = 4 x 300 € = 1200 €  ( príde z UEM v II.polroku 2011) 
Výdaj:  diéty 5os. x 4dní     =  900 € 
            Doprava 2 autá       =  700 € 
            ubytovanie 2/2+1/1 =  380€ 
                       1.980€   Rozdiel:  - 780€ 
RR predloženú kalkuláciu schválila, s tým, že sa budú ešte i naďalej hľadať možnosti zníženia nákladov na ubytovanie, 
resp. sa rozpočet upraví o prípadnú neúčasť gener.sekretára.   
 
11. Rôzne : 
     a) Vyhodnotenie GZ SMF : RR odsúhlasila pripraviť odpočet prijatých uznesení a návrhu opatrení revíznej komisie  
          SMF na zasadnutie RR SMF za II.Q 2011 – viď uznesenie. 
     b)  Žiadosť o dotáciu speedway Žarnovica + EV: pre krátkosť času a nejasnú situáciu ohľadne dotácii pre rok 2011  
          RR odsúhlasila presunúť prerokovanie uvedenej žiadosti na zasadnutie RR za II.Q 2011 – viď uznesenie RR. 
     c)  Nadácia TV JOJ: GS informoval členov RR o pripravovanom projekte nadácie JOJ, ktorý bol rozposlaný všetkým    
          viceprezidentom SMF za disciplíny. V zmysle stanovených kritérii RR odsúhlasila spracovanie projektu na  
          Richarda Šikyňu, ktorý ako jediný z našich jazdcov spĺňa hlavné kritéria a to vek do 15 rokov a úspechy na  
          medzinárodnom poli v roku 2010 – viď uznesenie RR. 
 
12. Ukon čenie . 

       Prezident SMF v závere zasadnutia poďakoval prítomným za aktívnu účasť na zasadnutí RR.  
 
 
V Pov. Bystrici  12.apríla 2011    zapísala:  Mgr.Tatiana Kašlíková, generálny sekretár SMF 
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UZNESENIE  ZO ZASADNUTIA RR  SMF  ZO DŇA 12.04.2011 
 
1. Riadiaca rada berie na vedomie : 
a) Kontrolu prijatých uznesení ako je uvedené v archívnej zápisnici zo zasadnutia RR. 
b) Informatívnu správu o dotáciách z kapitoly MŠVVaŠ SR na rok 2011 ku dňu zasadnutia RR SMF. 
c) Informatívnu správu o stave členskej základne SMF k 12.4.2011. 
d) Informatívnu správu o prípravách a priebehu zahájenej športovej sezóny 2011. 
e) Informáciu ohľadne podpísanej zmluvy na využívanie areálu NKC Sverepec pre podujatia SMF v nasledujúce 5-tich 

rokoch. 
f) Informatívnu správu o priebehu GZ MACEC 2011, ktoré organizovala SMF v dňoch 11.-13.2.2011. 
g) Informatívnu správu o účasti SMF na výstave Motocykel 2011. 
h) Informatívnu správu o priebehu „Večera majstrov SMF 2010“.  

 
 
 

2. Riadiaca rad schva ľuje : 
a) Predĺženie platnosti uznesenia č.03/2010 a 15/2010 do 30.04. 2011. 
b) Zrušenie uznesenia č.33/2010. 
c) Finančné vyúčtovanie účasti SMF na výstave Motocykel 2011. 
d) Navrhované zloženie delegácie SMF  a kalkuláciu účasti SMF na tohtoročnom kongrese UEM. 

 
 
 

3. Riadiaca rad ukladá :  
  
             Uznesenie č.01/2011 
             Bezodkladne písomne vyzvať p.Jakuboviča na odovzdanie agendy a pečiatky CPM novému viceprezidentovi  
             pre CPM p.Šnegoňovi. 
             Z: generálny sekretár SMF     T: 20.04.2011 
 
             Uznesenie č.02/2011 
             Na najbližšie zasadnutie RR pripraviť aktuálny stav finančnej situácie v SMF, spolu s návrhom opatrení a to  
             i vzhľadom na situáciu s dotáciami na rok 2011. 
             Z: generálny sekretár a ekonómka SMF   T: v texte 
 

Uznesenie č.03/2011 
Ihneď po obdržaní informácie o schválenej výške dotácii z MŠVVaŠ pre rok 2011 zaslať členom RR prehľad  
schválených a neschválených projektov pre rok 21011. 
Z: generálny sekretár SMF    T: v texte 
 
Uznesenie č.04/2011 
Licencie SMF – jazdecké, členské i licencie činovníkov SMF bez výnimky vystaviť a odovzdať až po doručení  
kompletných náležitosti, t.j. doručeniu žiadosti s príslušným potvrdením od lekára a zaplatením licenčného  
poplatku.  
Z: sekretariát SMF a viceprezidenti za disciplíny  T: trvalý 
 
Uznesenie č.05/2011 
S každým usporiadateľom športového podujatia SMF uzatvoriť zmlúv -poverenie, ktoré bude obsahovať  
práva a povinnosti vyplývajúce z organizácie príslušného podujatia a to v termíne min. 30 dní pred podujatím. 
Uvedenú zmluvu -poverenie odovzdať v stanovenom termíne minimálne 30 dní pred podujatím na sekretariáte 
SMF  spolu so zvláštnymi ustanoveniami, ktoré budú následne po kontrole schválené a zverejnené na 
internetovej stránke SMF. 
Z: viceprezidenti za disciplíny SMF a sekretariát SMF T: október 2011 
 
Uznesenie č.06/2011 
Pripraviť koncepciu podpory členských klubov SMF – organizátorov podujatí SMF, čím by boli zvýhodnené od 
usporiadateľov – nečlenov SMF. 
Z: prezident a GS SMF     T: zasadnutie RR SMF za III.Q 2011 
 
Uznesenie č.07/2011 
Zahájiť rokovania s MO SR ohľadne možnosti využívania vojenských priestorov pre uskutočňovanie podujatí 
SMF.  
Z: prezident SMF     T: jún  2011 
 
 



7 

 

 
 
Uznesenie č.08/2011 
Bezodkladne urgovať i zo strany ŠK usporiadateľov od ktorých nemá sekretariát SMF odovzdané tlačivo 
žiadosti o zaradenie do kalendára SMF.  
Z: viceprezidenti za disciplíny SMF   T: 30.04.2011 
 
Uznesenie č.09/2011 
RR schvaľuje predĺženie termínu uzávierky petície SMF ohľadne úpravy trestného zákona do 31.7.2011. 
Následne v priebehu augusta skompletizovať petičné hárky a pripraviť odoslanie petície príslušným orgánom. 
Z: sekretariát SMF     T: v texte 
 
Uznesenie č.10/2011 
ŠK EaR stanoviť jasné kritéria účasti trofi tímu SMF na tohtoročnej ISDE vo Fínsku. Tieto kritéria prerokovať 
z jazdcami zaradenými do širšieho výberu na ISDE. 
Z: ŠK EaR      T: 30.04.2011 
 
Uznesenie č.11/2011 
Zaslať oficiálne požiadavku na Prezídium PZ SR ohľadne spolupráce pri zabezpečení pripravovaného podujatia 
M SR v šprinte v Leviciach. 
Z: prezident SMF     T: 25.04.2011 
 
Uznesenie č.12/2011 
Spracovať prieskum ohľadne možnosti zabezpečenia ekologických podložiek pod motocykle v rámci SMF. 
Z: GS       T: 30.06.2011 
 
Uznesenie č.13/2011 
Prostredníctvom EV SMF zaslať všetkým EK inštrukcie ohľadne postupu pri nepoužití environmentálnej 
podložky na podujatiach SMF – tri krát výzva a následne udelenie pokuty príslušnému jazdcovi. Systém 
evidencie výziev dohodnúť s predsedom EV. 
Z: GS a predseda EV     T: apríl 2011 
 
Uznesenie č.14/2011 
Na najbližšom zasadnutí RR opätovne prerokovať finančné krytie uskutočneného GZ MACEC – po obdržaní 
výsledkov schvaľovacieho procesu projektov na rok 2011. 
Z: GS        T: v texte 
 
Uznesenie č.15/2011 
V rámci „Večera majstrov SMF za rok 2011“ dekorovať len prvých troch jazdcov seriálov MM SR a MSR 2011 
z jednotlivých disciplín. 
Z: RR SMF       T: termín predmetného podujatia  
 
Uznesenie č.16/2011 
Členom RR zaslať vyúčtovanie večera majstrov SMF za rok 2010 po previerke nákladov na ubytovanie . 
Z: GS a ekonómka SMF    T: apríl 2011 
 
Uznesenie č.17/2011 
Na najbližšie zasadnutie RR SMF pripraviť odpočet plnenia uznesení GZ SMF za rok 2010 a návrhu opatrení 
revíznej komisie SMF z GZ za rok 2010. 
Z: GS       T: v texte 
 
Uznesenie č.18/2011 
Na najbližšom zasadnutí RR SMF prerokovať žiadosť Speedway clubu Žarnovica o finančnú dotáciu. 
 
Uznesenie č.19/2011 
Kontaktovať Richarda Šikyňu (TPM) ohľadne spracovania projektu na dotáciu z nadácie TV JOJ. 
Z: GS       T: 30.04.2011 
 
 
 
 

Pov.Bystrica 12.4.2011      Zapísala:  Mgr.Tatiana Kašlíková 
    generálny sekretár SMF 


